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Rada Miejska w Książu Wlkp. 

Radni Rady Miejskiej w Książu Wlkp. 

O.0002.1.2025 

Protokół nr 11 

XI Sesja Rady Miejskiej w Książu Wlkp. odbyła się w dniu 24 lutego 2025 r. w sali nr 7 Urzędu 

Miejskiego w Książu Wlkp. Obrady rozpoczęto o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:11 tego 

samego dnia.   

Ad 1. Otwarcie obrad  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Książu Wlkp. działając na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy 

z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otworzył XI Sesję Rady Miejskiej w Książu 

Wlkp. i przywitał przybyłych na sesję Radnych Rady Miejskiej w Książu Wlkp., Burmistrza Książ 

Wlkp. Pana Teofila Marciniaka, Wiceburmistrz Panią Mirelę Grześkowiak, Skarbnika Gminy Panią 

Barbarę Poznańską, Radcę Prawnego Panią Annę Pruską-Małkowską, dyrektorów i kierowników 

zakładów i jednostek budżetowych Gminy Książ Wlkp. oraz sołtysów Gminy Książ Wlkp. 

Ad 2. Stwierdzenie quorum.  

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że w sesji na 15 – osobowy ustawowy skład Rady, bierze 

udział 13 radnych, zatem Rada była władna do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Obecni: 

1. Bogumiła Andrzejczak 

2. Tomasz Bartkowiak 

3. Marek Jankowski 

4. Błażej Jędrzejczak 

5. Wojciech Kubala 

6. Zenon Kuderczak 

7. Małgorzata Lenartowska 

8. Maciej Naganowski 

9. Sławomir Przybylski 

10. Katarzyna Stachowiak 

11. Anna Szymanowska 

12. Paweł Walkowiak 

13. Agnieszka Weber-Hałaburda 

14. Mariusz Wojciechowski 

15. Kazimierz Zegar 
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Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad 3. Przedstawienie porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad: 

1.  Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Książ Wlkp. na lata 2025 - 2030. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Książ Wlkp. na 2025 

rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Kiełczynek i 

Kiełczyn. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania i ustalenia regulaminu działania Społecznej 

Komisji Mieszkaniowej. 

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Stałych Rady Miejskiej w Książu Wlkp. za 2024 rok. 

11. Interpelacje i zapytania Radnych. 

12. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje Radnych. 

13. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

14. Zamknięcie obrad. 

Pytań i uwag nie było. Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał Informację Przewodniczącego Rady o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Ad 5. Sprawozdanie Burmistrza o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Książa Wlkp. odczytał Informację Burmistrza o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Informacja Burmistrza Książa Wlkp. stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Radny Paweł Walkowiak zapytał o ustalenia podczas spotkania z prezesem Spółdzielni 

Mieszkaniowej w sprawie bioodpadów. Dodatkowo wnioskował o szczegółowe przedstawienie 
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funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi w Gminie Książ Wlkp. na 

najbliższym wspólnym posiedzeniu Komisji, z uwzględnieniem zestawienia wszystkich 

ponoszonych kosztów, możliwością egzekucji od mieszkańców/ podmiotów powstałych zaległości 

oraz propozycją zmniejszenia wydatkowania środków budżetowych w tym obszarze. Dodatkowo 

prosił o przekazanie sołtysom wykazów zaległości w opłatach za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w poszczególnych miejscowościach.  

Burmistrz Książa Wlkp. odpowiedział, że spotkanie z Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej w 

Śremie dotyczyło zagospodarowania bioodpadów, w szczególności powstających na przyległych 

terenach zielonych. Ustalono, że korzystnym rozwiązaniem będzie zakup sprzętu rozdzielającego 

typu rębak i przekazywanie odpadów w takiej formie do Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych w Książu Wlkp. W zakresie wniosku Burmistrz Książa Wlkp. potwierdził możliwość 

przekazania sołtysom wykazów zaległości na odpady oraz wyjaśnił, że planowana jest zmiana 

przepisów w zakresie gospodarki odpadami, co prawdopodobnie usprawni egzekucję opłat.  

Radna Bogumiła Andrzejczak zapytała o kwestię spotkania z Dyrektorem Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa w Poznaniu w temacie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę byłych terenów 

popegeerowskich w Książu Wlkp. 

Burmistrz Książa Wlkp. odpowiedział, że te tereny popegeerowskie są objęte programem 

rewitalizacji i byłaby możliwość zagospodarowania tego terenu na działalność kulturalną służącą 

lokalnej społeczności. W spotkaniu uczestniczył również inny zainteresowany wykupem gruntu. 

Poinformował również, że w KOWR przekazano informację, że w pierwszej kolejności grunty 

powinny być wydzierżawiane, następnie sprzedawane, a w ostateczności przekazywane 

nieodpłatnie. Obecnie nie wiadomo jaki będzie ciąg dalszy sprawy.  

Ad 6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Książ Wlkp. na lata 2024 - 2030. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a Skarbnik Gminy uzasadnienie. Pytań nie 

było. W związku z powyższym Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Książ Wlkp. na lata 2025 - 2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Bogumiła Andrzejczak, Tomasz Bartkowiak, Marek Jankowski, Błażej Jędrzejczak, Wojciech 

Kubala, Zenon Kuderczak, Małgorzata Lenartowska, Katarzyna Stachowiak, Anna Szymanowska, 

Paweł Walkowiak, Agnieszka Weber-Hałaburda, Mariusz Wojciechowski, Kazimierz Zegar 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Naganowski, Sławomir Przybylski 

Uchwała Nr XI/70/2024 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Ad 7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Książ Wlkp. na 2025 

rok. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a Skarbnik Gminy uzasadnienie. Pytań nie 

było. W związku z powyższym Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Książ Wlkp. na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bogumiła Andrzejczak, Tomasz Bartkowiak, Marek Jankowski, Błażej Jędrzejczak, Wojciech 

Kubala, Zenon Kuderczak, Małgorzata Lenartowska, Katarzyna Stachowiak, Anna Szymanowska, 

Paweł Walkowiak, Agnieszka Weber-Hałaburda, Mariusz Wojciechowski, Kazimierz Zegar 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Naganowski, Sławomir Przybylski 

Uchwała Nr XI/71/2024 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Kiełczynek i 

Kiełczyn. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Pytań nie było, w 

związku z tym Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosownie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Kiełczynek i Kiełczyn. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Bogumiła Andrzejczak, Tomasz Bartkowiak, Marek Jankowski, Błażej Jędrzejczak, Wojciech 

Kubala, Zenon Kuderczak, Małgorzata Lenartowska, Katarzyna Stachowiak, Anna Szymanowska, 

Paweł Walkowiak, Agnieszka Weber-Hałaburda, Mariusz Wojciechowski, Kazimierz Zegar 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Naganowski, Sławomir Przybylski 

Uchwała Nr XI/72/2024 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania i ustalenia regulaminu działania Społecznej 

Komisji Mieszkaniowej. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Pytań nie było, w 

związku z tym Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosownie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania i ustalenia regulaminu działania Społecznej Komisji 

Mieszkaniowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bogumiła Andrzejczak, Tomasz Bartkowiak, Marek Jankowski, Błażej Jędrzejczak, Wojciech 

Kubala, Zenon Kuderczak, Małgorzata Lenartowska, Katarzyna Stachowiak, Anna Szymanowska, 

Paweł Walkowiak, Agnieszka Weber-Hałaburda, Mariusz Wojciechowski, Kazimierz Zegar 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Naganowski, Sławomir Przybylski 

Uchwała Nr XI/73/2024 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Ad 10. Sprawozdanie z działalności Komisji Stałych Rady Miejskiej w Książu Wlkp. za 2024 rok. 

Przewodniczący komisji stałych odczytali sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady 

Miejskiej w Książu Wlkp. za 2024 rok, w następującej kolejności: 

1) Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej,  

2) Przewodnicząca Komisji Prawa, Budżetu i Samorządu,  

3) Przewodniczący Komisji Społeczno-Gospodarczej, 

4) Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

5) Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 



 

6 
 

Sprawozdania stanowią załącznik nr 9 do  niniejszego protokołu. 

Ad 11. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż do Biura Rady nie wpłynęła żadna interpelacja ani 

zapytanie. 

Ad 12. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje Radnych. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił Burmistrza Książa Wlkp. o udzielenie odpowiedzi. 

Odpowiedzi stanowią załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Ad 13. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

Radny Paweł Walkowiak wnioskował o uzupełnienie ubytków w nawierzchni dróg na terenie 

Gminy Książ Wlkp. po sezonie zimowym 2024/2025.  

Radna Agnieszka Weber- Hałaburda wnioskowała o usunięcie zaniżenia nawierzchni asfaltowej i 

wzmocnienie pobocza drogi gminnej przy przepuście kanale „Książ” w Radoszkowie. 

Radna Bogumiła Andrzejczak wnioskowała o oczyszczenie jezdni przy krawężnikach na ulicy Jana 

Pawła II w Książu Wlkp.  

Ad 14. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady zamknął XI Sesję Rady Miejskiej w 

Książu Wlkp. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

w Książu Wlkp. 

/-/ Błażej Jędrzejczak 

Przygotowała: Agnieszka Drzewiecka 

 


